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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 
 
 

   PROCES VERBAL  
   privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a  

    Consiliului judeţean Timiş din data de 
  09 Noiembrie 2012  

 
  
 
 
 Domnul Titu Bojin 
 Doamnelor şi domnilor,  
 Declar deschisă şedinţa extraordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că 
sunt prezenţi un număr de 33 consilieri judeţeni din numărul de  36 consilieri judeţeni în 
funcţie. Lipsesc domnii Cociobea Sorin, Lăzăreanu Petru  şi Pau Radu.  
 Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 306/08.11.2012 având următoarea 
ordine de zi: 
 

1) Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume pentru echilibrarea bugetelor 
locale pe anul 2012. 

 
2) Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sumelor defalcate din taxa pe 

valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale, pentru achitarea 
arieratelor, pe anul 2012. 

 
3) Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al judeţului Timiş şi a 

bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 2012. 
 
 În plus,  am pus  în mapele dumnevoastră de şedinţă Proiectul de hotărâre  privind 
reorganizarea Direcţiei  Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş, întrucât 
s-au primit avizele necesare din partea Ministerului Muncii, Familiei şi Protecţiei Sociale şi 
Agenţiei Naţionale a Funcţionarilor  Publici.   
 Nu doresc să fie inclus astăzi în ordinea de zi şi nici să-l discutăm. Acest proiect 
rămâne în atenţia dumneavoastră şi vă rog să-l studiaţi până în data de 29 noiembrie 2012 
când va fi şedinţa ordinară a plenului Consiliui judeţean Timiş.  
 Vă rog să-l studiaţi cu atenţie astfel, încât, în plenul şedinţei ordinare a consiliului 
judeţean din data de29 noiembrie să putem face observaţiile necesare şi să putem lua 
hotărârile care se impun pentru a nu avea nici un fel de probleme în acest sens.   
 Am luat decizia să nu-l supunem astăzi dezbaterilor întrucât proiectul nu a trecut 
prin comisiile de specialitate şi cred că nu e nici o problemă dacă amânăm discuţiile şi 
aprobarea lui până în data de 29 noiembrie.  
 Acestea fiind zise, vă informez că dispoziţia nr. 306/2012 a fost publicată pe site şi a 
fost comunicată mass-media şi toate proiectele de hotărâri au fost analizate în şedinţa 
reunită a Comisiilor de specialitate.  
 Vă supun la vot ordinea de zi a şedinţei.  
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 Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 34 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/ domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian 
 

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume pentru 
echilibrarea bugetelor locale pe anul 2012. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă sunt discuţii? 

 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
 Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să intervin şi să vă spun că, dacă la 
rectificarea de luna trecută am avut o discuţie cu privire la modul în care se repartizează 
sumele pentru unele unităţi administrative ale judeţului, de această dată, chiar dacă aţi 
declarat că aţi dat la toţi, nu aţi specificat faptul că aţi dat la toţi cei care apartin USL-ului, 
iar la cei care sunt în opoziţie aţi repartizat mai puţin.  
 În materialele prezentate nu-i regăsim nici măcar pe cei 20 mii lei pe care 
dumneavoastră ni i-aţi promis data trecută.  În aceste condiţii să ştiţi că noi vom vota 
împotrivă întrucât nu suntem de acord cu modul în care sumele au fost repartizate.  
 Nu de mult, un coleg spunea că dumneavoastră sunteţi un om de deschidere.  
Astfel, asteptăm această deschidere din partea dumneavoastră cu privire la modul în care 
se împart sumele şi modul în care ar trebui să discutăm înainte de a se ajunge în plenul 
consiliului judeţean şi înainte de a vota.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Chiar dacă trebuie să repet, pentru că am spus-o data trecută, o mai spun şi astăzi: 
vă doresc succes tuturor celor care candidaţi la alegerile parlamentare din 9 decembrie 
2012.  Vă dores ca toţi să aveţi noroc în alegeri şi să câştigaţi. Îmi doresc ca toţi să câştigaţi 
cele 14 colegii din primul tur, iar apoi, pentru că legea permite, puteţi să mai veniţi încă 4 – 
5 deputaţi şi senatori, astfel ca în final să avem, în loc de 14, 20 de deputaţi şi senatori.  
 Referitor la sumele repartizate aş vrea să ne îndreptăm atenţia asupra celor spuse 
de domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu şi să observăm faptul că nu există nici o 
localitate care să nu fi primit bani, indiferent de culoarea politică a primarilor.  
 Este pentru prima dată când în regim de urgenţă am repartizat banii, întrucât abia in 
7 noiembrie  am primit sumele de la Direcţia Finanţelor.  Ieri, domnul Tiberiu Lelescu a fost 
la mine şi domnia sa a fost primul care a văzut tabelul cu sumele repartizate şi cu care ne 
chinuim să lucrăm. Putem spune că avem norocul că  la nivelul judeţului Timiş s-a făcut o 
rectificare bugetară pozitivă întrucât, contrar a ceea ce a fost până acum şi trebuie să 
recunoaşteţi şi dumneavoastră acest lucru, am primit cea mai mare sumă din ţară în 
ultimele 3 rectificări.  Pe lângă faptul că am primit la această rectificare cea mai mare sumă 
din ţară, avem şi posibilitatea să ne uităm la suma primită de Primăria Timişoara. Este 
adevărat că nu este în subordinea noastră dar colaborăm cu această instituţie şi nu putem 
să nu ne bucurăm că a primit pentru prima dată în ultimi 10 ani de zile, suma de 700 
miliarde de lei. Dacă acest lucru nu s-ar fi întâmplat Primăria Timişoara nu s-ar fi descurcat 
cu COLTERM şi nu ar mai fi putut da o serie de facilităţi la încălzire  pentru populaţia din 
oraş. De asemenea şi pentru  RATT a primit cea mai mare sumă din ţară. E adevărat că 
sumele au fost primite pentru plata datoriilor care nu au fost achitate de către aceste 
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instituţii. Datoriile făcute anterior, însă nu vreau să intru în polemici politice pentru că eu nu 
condidez , vor fi plătite acum pentru ca Timişoara să poată trece cu bine prin perioada de 
iarnă. Prin rectificarea actuală a primit încă 45 miliarde de lei pentru plata cărbunilor, pentru 
plata energiei şi a gazului atfel, încât în Timişoara să nu fie nici un fel de problemă de 
funcţionare pe perioada de iarnă.  
 Toţi cei prezenţi la această masă trebuie să fim mândrii că am reuşit acest lucru 
împreună. Chiar dacă acum este un Guvern condus de Victor Ponta, noi toţi am reuşit să 
primim nişte sume deosebit de mari. Referitor la sumele din materialele prezentate vă rog 
să vă uitaţi pe toate cele trei proiecte de hotărâre şi nu doar pe un singur proiect, aşa cum a 
făcut domnul Tiberiu Lelescu. Vă rog să observaţi corect faptul că în condiţiile actuale  pe 
cele trei proiecte de hotărâre, nu există nici o primărie care să nu fi primit o sumă de bani.   
Vă rog să nu le priviţi independent  ci impreună pe toate trei.  Există doar 2 – 3 excepţii cu 
sume de 10 mii sau 20 mii lei. Acestea sunt localităţile care au pe una din coloane sau pe 
una din ordonanţe bani din Criteriu IV. Probabil că acolo s-a uitat şi domnul Lelescu şi acolo 
este suma cea mai mare, respectiv în jur de 30 mii lei, însă acolo sunt cei care nu se 
regăsesc cu arierate, adică nu au datorii pe celelalte proiecte de hotărâre (arierate, OG. 7 
etc).   

Trebuie să vă spun că s-au primit nişte sume suficient de mari pe OG nr. 7 şi dacă 
observaţi bine sunt şi multe primării de la PSD care nu au primit nimic. Nu mai vorbesc de 
cele 21 de primării despre care am spus mai înainte.  Acestea nu au primit  nimic pentru că 
nu au datorii. Uni dintre ei au lucrări şi aici, ar trebui ca dumneavoastră, consilierii judeţeni 
să fiţi prezenţi lângă ei, pentru că, deşi ne-am înţeles, încă de la prima şedinţă, să ne 
anunţaţi care sunt localităţile de care vreţi să răspundeţi,   mulţi dintre dumneavoastră nu aţi 
făcut acest lucru.  Ei au lucrări executate, furnizorii care aveau de încasat bani le-a fost 
teamă că nu primesc banii şi nu au emis facturile necesare pentru lucrările executate şi, 
astfel, ele nu se regăsesc în acest moment la localităţile cu arierate.  Astăzi de dimineaţă 
am discutat cu o parte dintre primari şi i-am întrebat de ce nu apar cu datorii atâta timp cât 
în situaţiile pe care mi le-au transmis ei apar cu datorii de miliarde de lei.  Mi-au răspuns că 
nu au facturi emise în acest sens. Din acest motiv ei au primit banii în funcţie de arieratele 
care se găsesc la Direcţia de Finanţe şi revin cu rugămintea să luaţi în considerare cele trei 
proiecte de hotărâri pentru că unii se regăsesc pe HG nr. 577, alţii pe OG nr. 7 unde s-au 
primit aproximativ 4 miliarde  (3.290 mii lei) şi alţii se regăsesc pe arierate unde s-au primit 
4732 mii lei.  Deci, dacă le puneţi în linie nu o să găsiţi nici o primărie care să nu fi primit 
bani.  
 Totodată, vă rog să aveţi în vedere şi sumele pentru care ne-am pus de acord cu 
Direcţia Finanţelor şi care vor veni prin aceasta din urmă. Ele vor fi mult mai mari decât 
sumele repartizate de noi pentru luna noiembrie din sumele defalcate din 44,5 şi din 11,5 şi 
vor fi repartizate către primării, inclusiv pentru persoanele cu handicap şi pentru însoţitorii 
acestora.  În luna decembrie sper să fiţi de acord să revedem bugetul pentru că sunt 
localităţi care deja m-au anunţat că nu au nevoie de bani pentru persoanele cu handicap 
sau pentru însoţitorii acestora, întrucât au redus cu mult dosarele acestora, iar sumele 
prevăzute pentru ei sunt mult prea mari. De asemenea, am ţinut cont de rugămintea 
domnului Martinescu. Am spus atunci că dăm 150 mii lei, domnia sa a propus 200 mii lei şi 
ca să dovedim că Lugojul  are nevoie de sumele necesare, fiind al doilea municipiu din 
judeţ, am aprobat suma de 550 mii lei – la arierate. Sper că domnul Maritinescu este 
mulţumit întrucât aceasta este o sumă considerabilă pentru Lugoj, iar cei care sunt acolo 
vor reuşi să-şi rezolve problemele.  
 În consecinţă, nu cred că poate spune cineva că nu am ţinut cont de solicitările 
făcute, chiar dacă uneori mai avem discuţii contradictorii. Cred că aici, în plenul consiliului 
judeţean, este locul unde ne putem întâlni şi discuta pragmatic soarta judeţului Timiş.  

Dacă mai sunt discuţii? 
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Înţeleg că aici, la repartizarea banilor, a contat factorul politic. În aceste condiţii 
prefer să rămân sărac şi să nu mergem mai departe. Cred că de la ignoranţă până la 
aroganţă nu e decât un pas.  

Vă mulţumesc! 
  
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
 Domnule preşedinte, observ că există un amendament din Comisia economică cu 
privire la premierea unor sportivi. Sunt de acord cu acest lucru doar că ….. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Domnule consilier, acest amendament este la următorul punct de pe ordinea de zi. 
Vă propun să terminăm dezbaterile începute la primul punct înscris pe ordinea de zi şi apoi 
să discutăm pe baza amendamentului Comisiei economice.  
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
 Îmi cer scuze, dar din discuţiile anterioare am crezut că am ajuns şi la acest punct.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da, probabil că observaţiile mele v-au făcut să credeţi acest lucru. E adevărat că am 
vorbit mai mult dar am vrut să vă atrag antenţia asupra celor trei proiecte astfel, încât, să nu 
existe neînţelegeri în acest sens. Sumele au fost venite în regim de urgenţă şi vă rog să 
faceţi în aşa fel încât primăriile să convoace şedinţe ordinare sau extraordinare în care să 
îşi aprobe sumele repartizate pentru a beneficia de ele.  

Revenim şi vă întreb dacă mai aveţi alte discuţii cu privire la punctul nr. 1 înscris pe 
ordinea de zi cu privire la repartizarea unor sume pentru echilibrarea bugetelor locale pe 
anul 2012, sume care sunt totalizate la 942 mii lei  şi care au fost direcţionate către 
localităţile care nu au avut arierate. Sigur că sunt mult mai mici decât cele care se regăsesc 
pe celelalte ordonanţe, dar asta e, atât am primit.  

Dacă nu mai sunt alte discuţii, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 
partea doamnelor /domnilor Bertea Ilie,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, , Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 5 voturi 
„impotrivă” din partea doamnelor/domnilor  Lelescu Tiberiu Moldovan Paul,  Popescu Marin, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta şi 4 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae,  
Bojin Mihăiţă,  Cutu Dorin şi Gaita Oana.  
 
 

Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sumelor defalcate 
din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale, pentru achitarea 
arieratelor, pe anul 2012. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Suma totată, primită prin rectificarea naţională este de 4732 mii lei. Dacă doriţi să 

puneţi întrebări în legătură cu localităţile care au trecute în dreptul lor zero lei. Noi ne-am 
străduit să dăm sumele respective fără să facem procente politice.  

Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
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Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 26 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/ domnilor  Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu , 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran 
Sorin ,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Tiuch  Cătălin,  Vasile  Marian   Constantin,   Zanfir  Florian, 
3 voturi „împotrivă” din partea doamnei Rus Georgeta şi a domnilor Lelescu Tiberiu şi 
Popescu Marin şi 5 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Cutu Dorin, Gaita Oana şi Rus Alain.  

 
 

Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 
judeţului Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 
2012. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt discuţii? 

 
 Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
 Domnule preşedinte, stimaţi colegi,  sunt de acord cu amendamentul Comisiei 
economice, însă aş dori ca această premiere să se facă odată cu premierea sportivilor de 
performanţă care are loc în luna decembrie şi nu la fiecare şedinţă de comisie să premiem  
pe cineva.  
 Vă mulţumesc! 

 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Cazul celor trei este un caz special şi nu vom veni la fiecare şedinţă cu aceste 
premieri ci doar a fost o discuţie în Comisia de cultură, înţământ, tineret şi sport şi este 
vorba despre Corina Căpriorul, Diana Polimar – lotul olimpic de gimnastică şi Robert Pap – 
campion la lupte.  
 Aceşti sportivi, din păcate şi din varii motive, nu intră sub incidenţa premierilor care 
se fac la sfârşit de an de către Direcţia de Sport, pentru că activează  la alte cluburi sau cu 
dublă legitimare. Deci au o situaţie mai specială şi rog plenul consiliului judeţean să fie de 
acord ca aceşti sportivi să fie declaraţi „Sportivii Judeţului Timiş”  fiind medaliaţi olimpici, iar 
în acest fel avem şi modalitatea legală pe baza căreia îi putem premia pentru activitea lor 
sportivă.  
 Acest lucru am vrut să-l aduc în atenţia dumneavoastră şi el reprezintă motivul 
pentru care am cerut suplimentarea la rectificarea pe Agenda Culturălă, respectiv la cei 250 
mii lei să mai fie adăugaţi 7 mii lei.  Vă rog, domnule preşedinte, să supuneţi la vot această 
propunere.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dacă mai sunt şi alte discuţii 
  
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Cu permisiunea dumneavoastră doresc să intervin şi vreau să vă aduc în atenţie 
sportivul Mihai Stoichescu.  Acest sportiv este fost campion naţional la motocros şi acum ar 
fi trebuit să urmeze un titlul de campion naţional, dar din păcate, acum două săptămâni a 
avut un accident destul de grav şi este internat în spital într-o stare destul de critică.  
 Din aceste motive, vă rog să găsiţi o modalitate pentru a veni în sprijinul acestui 
sportiv cu o susţinere financiară din partea consiliului judeţean.  
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 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Din câte am înţeles  nu mai este în stare gravă dar este adevărat că încă se afă în 
spital.   Sunt de acord cu solicitarea  dumneavoastră care nu se încadrează în categoria de 
premiere a sportivilor şi va trebui să găsim, prin Comisia de sănătate şi protecţie socială o 
modalitate prin care să venim în sprijinul acestui sportiv.  
 Personal vă promit că vom face tot posibilul să-l ajutăm pentru că merită, mai ales că 
este un om de valoare cu probleme şi care se află în asemenea situaţie.  
 Referitor la ceea ce a spus domnul Stancu Traian sunt de acord, însă aş vrea să 
analizăm şi să găsim  pentru că sigur mai sunt şi alte persoane care merită să fie premiate 
şi pe care le-am scăpat din vedere. De aceea vă rog să sesizaţi dacă mai aveţi informaţii şi 
despre alte cazuri pentru că nu vreau să ne pară rău că nu i-am premiat.  
 Pe de altă parte, am lărgit lista şi am fost de acord să premiem, pe lângă sportivi, şi 
artişti cărora trebuie să le recunoaştem valoarea. Chiar dacă nu toate  premierile vor fi 
făcute şi financiar, am propus să recunoaştem meritul managerilor instituţiilor cu care 
colaborăm.  Luna decembrie, fiind luna sărbătorilor de iarnă, am solicitat să se mărească 
bugetul pentru premierea celor care merită să li se recunoască valoarea.  
 Îl rog pe domnul director Hrenoschi să completeze lista dacă mai apare vreo acţiune 
sau vreo persoană care merită să fie premiată. Nu cred că pentru 10 mii lei judeţul Timiş ar 
pierde prea mult dacă apar modificări  de acest gen în această listă.  E bine ca, chiar şi 
până în ultima zi să remediem dacă am scăpat pe cineva din greşeală.  
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Aş vrea să susţin punctul de vedere al Comisiei economice. Astfel, în şedinţa 
Comisiei economice din data de 8 noiembrie s-a discutat şi analizat  raportul care a stat la 
baza proiectului de hotărâre.  În urma analizelor şi dezbaterilor Comisia economică a 
aprobat raportul cu următorul amendament: La Agenda Culturală, bugetul prezentat se 
suplimentează cu suma de 7 mii lei. Suplimentarea este necesară pentru premierea a doi 
sportivi români medaliaţi olimpici la Londra în anul 2012 şi a unui sportiv medaliat la 
Campionatul Mondial Universitar de Lupte din Finlanda. Suma propusă se va lua lua de la 
Capitolul bugetar „Autoritatea executivă bunuri şi servicii”.   Amendamentul a fost aprobat în 
comisie cu 4 voturi „pentru” şi solicit să fie supus aprobării şi plenului consiliului judeţean.  
 Referitor la premierea celor trei sportivi, pe care i-am amintit mai devreme, vă pot 
spune că aceştia au participat la cele mai importante competiţii (Olimpiadă, Campionat 
Mondial, competiţii europene) La toate aceste competiţii, pentru ocupanţii locurilor 1,2 şi 3 
se ridică pe catarg steagul naţional, iar pentru noi trebuie să fie o mândrie faptul că ei ne-au 
reprezentat ţara. Pentru acest lucru, datoria noastră este să le arătăm respectul nostru prin 
recompense şi recunoaşterea performanţelor obţinute.  
 Sigur că propunerea domnului preşedinte este foarte bună. Deocamdată a fost 
solicitarea pentru premierea celor 3 sportivi, dar dacă mai sunt şi alte personalităţi în sport 
sau cultură care au reprezentat cu cinste România, eu sunt de acord ca şi aceştia să fie 
premiaţi prin alocarea unor sume de bani la următoarea rectificare din luna decembrie din 
economii sau alte surse. Merită să-i premiem pe toţi sportivii fără să ţine cont de alte criterii 
aşa zise politice.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
În încheiere şi în completare la ceea ce a spus domnul Gheorghe Bologa aş vrea să 

vă spun că nu este normal să ne arogăm în mod independent, individual meritele pentru 
premierile ce le-am făcut sau pe cele care le vom face.  Vă rog să consideraţi că este o 
hotărâre comună indiferent cine a făcut propunerea. Toţi suntem de acord când este vorba 
despre aşa ceva, indiferent care sunt discuţiile din cadrul comisiilor.  Hotărârea decisivă 
este luată în plenul consiliului judeţean.  
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Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Aş vrea să vă spun că, tot în şedinţa Comisiei economice din 8 noiembrie, am făcut 

un amendament care nu s-a aprobat, dar pe care vreau să-l aduc în discuţie şi să-l supun 
spre aprobare acum în plenul consiliului judeţean.  

Este vorba despre sumele alocate pentru Giroc în ceea ce priveşte reabilitarea şi 
lărgirea drumului pe 4 benzi.  Acel drum arată deplorabil încă din anul 1990 şi nu mi s-a 
părut normal ca din cei  5 milioane  lei care au fost alocaţi, să luăm 4 milioane de lei care să 
fie alocaţi pentru reabilitarea DJ 681 Fârdea -Traian – Vuia –Mânăştiur. 

Pentru acest motiv  am propus să se ia doar 2 milioane de lei, astfel încât, să 
rămână 3 milioane de lei pentru că orice investiţie trebuie să aibă o bază solidă, însă 
această propunere nu a  fost aprobată.  Prin urmare, vă rog domnule preşedinte să 
supuneţi acest amendament  spre aprobare plenului consiliului judeţean.  Vreau să văd 
dacă toţi consilierii judeţeni sunt de acord ca suma de 4 milioane lei să treacă pentru 
reabilitarea DJ 681 Fârdea -Traian – Vuia –Mânăştiur.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Fiţi convinşi că, legat de aceste amendament, eu aş fi primul care aş fi de acord cu 
el,  fiind vorba de Giroc – una dintre cele mai mari comune din judeţ, însă problema este cu 
totul şi cu totul alta. La ora actuală licitaţia nu este  închisă şi să lăsăm 50 miliarde lei doar 
ca să fie pe hârtie nu mi se pare un lucru corect. Astăzi suntem aproape de jumătatea lunii 
noiembrie şi însă nu avem un câştigător al acestei licitaţii. Din discuţiile purtate cu 
constructorii mă îndoiesc că vom reuşi să avem un câştigător până la sfârşitul anului.   
 Prin urmare, ca să nu discutăm de pierderea investiţiei, aşa cum spune domnul 
Juravle Petru,  am considerat necesar să redistribuim suma respectivă, iar atunci când vom 
stabili bugetul pe anul 2013 vom reîntregi suma.  Dacă se face contestaţie şi neavând încă 
declarată o firmă câştigătoare nu vom mai avea posibilitatea să mutăm banii respectivi, 
vom rămâne blocaţi cu ei şi nu-i vom putea da în altă parte să se poată folosi cineva de ei 
pentru lucrările care se pot termina până la sfârşitul anului.  

Singura lucrare care are în prezent mai mult lucrat decât finanţat este lucrarea 
despre care aţi amintit şi dumneavoastră. Mai mult decât atât eu nu sunt de acord să plătim 
anticipat nişte sume pe care le vor recupera până la urmă.  

Deci, dacă lăsăm banii în sumă integrală atunci vor putea duce până la capăt 
lucrările ce vor trebui executate şi care se încadrează în suma de bani pe care o lăsăm.  
Dumneavoastră hotărâţi ce vom face. Dacă vă menţineţi amendamentul îl voi supune la 
vot, însă dacă acest amendament se aprobă eu tot consider că este neproductiv să lăsăm 
nişte bani dacă tot nu se cheltuie.  Să ştiţi că am mai luat sume de bani de la instituţiile din 
subordinea noastră care  nu au apucat să-şi termine lucrările până acum şi au şanse mici 
să fie terminate până la sfârşitul anului. Lucrările care nu se pot executa sunt faţade de 
clădiri, acoperişuri etc. Prin urmare, nu sunt de acord să ţinem banii acolo unde lucrările nu 
se pot termina şi consider că este mult mai bine să-i dirijăm către lucrările care se pot 
termina sau să-i ţinem într-o rezervă până anul viitor.  

Vă întreb din nou dacă vă menţineţi amendamentul cu specificaţia că rămâne un 
milion de lei din cele 5 milioane de lei pentru ca lucrarea să poată merge mai departe şi să  
desemnăm  câştigătorul.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 

 Domnule preşedinte, îmi menţin amendamentul pe care vă rog să-l supuneţi la vot.  
Sunt consecvent în ceea ce spun.  În plus, tot de la dumneavoastră am auzit că aceşti bani 
se vor regăsi la lucrările de reabilitare la drumul Traian Vuia – Mănăştiur, sau Giroc. Deci, 
rămân în bugetul drumurilor şi nu se vor pierde.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dacă nu se pierd. 
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa  
 Domnule preşedinte, în Comisia economică am fost primul cel care a sesizat aceste 
schimbări de sume, însă după discuţiile avute cu domnul director Mirel Gheorghe, am 
înţeles că nu există finalizată partea legală din punct de vedere juridic.  
 La începutul mandatului de consilier judeţean am depus un jurământ în care am 
spus că vom respecta legea pentru binele cetăţenilor judeţului Timiş. Prin urmare, dacă 
alocăm nişte bani pentru o lucrare de investiţii, acum când mai sunt câteva zile până la 
finele anului şi unde nu s-a finalizat, din punct de vedere legal, procedura de adjudecare a 
executantului, atunci bani vor fi blocaţi acolo şi nu vor fi folosiţi în altă parte.  
 Din acest motiv, pentru a avea garanţia  că în anul viitor sumele vor fi reîntregite,  am 
propus şi s-a consemnat  în procesul verbal precizarea că la întocmirea bugetului pe anul 
2013 se va avea în vedere solicitarea Comisiei economice, ca sumele prevăzute la cele 
două proiecte de investiţii să fie reîntregite.  
 Sper ca până anul viitor să se finalizeze toate procedurile de adjudecare a 
câstigătorului în urma licitaţiei, să se termine cu contestaţiile şi să demarăm lucrările. 
Pentru ca să fie prinse în lista de investiţii trebuie să lăsăm o sumă încă de anul acesta. 
Sperăm să găsim câştigători care să nu se mai certe între ei la licitaţie şi să nu mai facă 
contestaţii şi să demarăm lucrările cel puţin în mandatul cât suntem noi consilieri judeţeni.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Din câte am înţeles de la domnul director Mirel Gheorghe investiţia toatală  este în 
jur de 20 milioane lei şi probabil că va trebui să găsim sursele necesare pentru a putea 
aloca în anul viitor această sumă.  
 Dacă mai sunt şi alte discuţii? 
 Dacă nu, vă supun la vot amendamentul prin care s-a propus premierea celor 3 
sportivi, respectiv suplimentarea cu suma de 7 mii lei pe Agenda Culturală.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu  34 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/ domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian 
 

Supun la vot amendamentul domnului consilier judeţean Juravle Petru prin care 
domnia sa propune să nu se ia suma de 4 milioane lei de la proiectul pentru Giroc.  
 Consiliul judeţean Timiş a respins amendamentul cu 13 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/ domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu,  Cutu Dorin, Diaconu Adrian, 
Gaita Oana, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu 
Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 15 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Dobra 
Călin, Gavriliţă Bianca, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 6 abţineri din 
partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Daviţoiu Ion, Păşcuţă Adrian, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, 
 
 Supun la vot întregul proiect de hotărâre.  
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 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu   30 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/ domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin Szatmari 
Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, 2 voturi „împotrivă” din 
partea domnului  Popescu Marin şi a doamnei Rus Georgeta şi o abţinere din partea 
domnului Rus Alain Florin. 
 
 Proiectul fiind aprobat, vă mulţumesc tuturor pentru prezenţa la această şedinţă 
extraordinară. Rog colegii din instituţii să încercaţi să faceţi în aşa fel încât campania 
electorală începută să se desfăşoare în cele mai bune condiţii. Vă rog să sprijiniţi candidaţii 
indiferent de culoarea politică a acestora, pentru că vine o perioadă de frig şi ploi, 
asigurându-le cele necesare în această perioadă.  
 Vă rog, de asemenea, domnilor colegi să participaţi la toate activităţile culturale care 
vor avea loc în această perioadă chiar dacă este şi campania electorală. Trebuie să 
participăm la toate aceste activităţi pentru a putea încheia aşa cum se cuvine acest an.  
 
 Domnul consilier judeţean Martinescu Marius 
 Domnule preşedinte, doresc să vă mulţumesc pentru suma acordată municipiului 
Lugoj, Acest municipiu se afla într-o situaţie deosebită şi avea nevoie de suma de 500 mii 
lei.  
 De asemenea, sper să vă ţineţi de promisiune şi să alocaţi pentru Mihai Stoichescu 
un ajutor financiar. Nu doresc  ca sprijinul să fie acordat din fondul de premiere al sportivilor 
ci din partea asistenţei sociale care să-i fie util acestui om aflat în stare de suferinţă.  

Vă mulţumesc! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Pentru domnul Stoichescu, mă rog să-i dea Dumnezeu sănătate şi sunt de acord să 
susţinem, chiar şi personal, dacă nu găsim altă sursă, prin contribuţia noastră a celor care 
suntem la conducerea judeţului şi aici vă includ şi pe dumneaoastră consilierii judeţeni.  
 Putem face donaţii şi mă ofer să deschid capul de tabel acordând o sumă care 
alături şi de contribuţia dumneavoastră să-l poată ajuta pentru o vreme.  De aceea, rog 
colegii de la Comisia socială să vină cu tabelul în care să fie trecuţi toţi cei 36 consilieri 
judeni alături de mine şi, începând de astăzi, să strângem cât mai repede o sumă de bani 
cu care să contribuim şi să-l sprijinim pe domnul Stoichescu.  
 Vă mulţumesc! 
 
  Declar închise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului judeţean Timiş.  
 
 

PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 
                   Titu  BOJIN                                      Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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